
 

Crònica Ple Ordinari de 27 de maig de 2021  

El dijous 27 de maig va tenir lloc la sessió ordinària del ple de l’Ajuntament corresponent 

al mes de maig. 

 

A les 8 del vespre comença la sessió ordinària del Ple de la corporació corresponent al mes de 

maig amb la presència de tots els regidors i regidores. 

L’Alcaldessa dona inici a la sessió amb el primer punt de l’ordre del dia, on es  dona compte de 

la renúncia efectuada per la senyora Maria Gràcia Marqués Piris del càrrec de regidora del 

grup municipal Ciutadans. La regidora Marques Piris explica els motius pel qual renuncia a 

l’acta de regidora. La resta de grups municipals agraeixen la tasca feta fins aquest moment per 

la senyora Marques. En aquest moment la regidora abandona el Ple en aquest punt, 

especificant que ho fa per no cobrar l’assistència al Ple.  

Tot seguit s’aprova l’acta de la sessió anterior per unanimitat.  

Al tercer punt de l’ordre del dia es tracta el dictamen relatiu a l’aprovació provisional de la 

modificació puntual número 2 del Pla d’ordenació urbanística municipal a l’àmbit de Can Vehils 

de Cabrils (exp. 1225/2020), que queda aprovat amb 8 vots a favor (ERC, UxC i MUC) i 4 

abstencions (JxCC i PSC). La portaveu de Junts justifica l’abstenció per la manca d’un informe 

del Departament de Cultura de la Generalitat.  

El quart punt, el dictamen relatiu a l'aprovació inicial del projecte d’obra local municipal 

ordinària per a la instal·lació fotovoltaica per autoconsum a la piscina de Cabrils, redactat per 

l’enginyer X.B.C. (exp. 937/2021), queda aprovat amb 8 vots a favor (ERC, UxC i MUC) i 4 

abstencions (JxCC i PSC). La portaveu de JxC argumenta la seva abstenció perquè consideren 

que és un projecte fàcilment millorable, tant en retorn de la inversió com per la qualitat de la 

proposta.  

El següent punt, relatiu a l'aprovació inicial del projecte sobre la reducció de la densitat de 

l'arbrat i estassada del sotabosc en les parcel·les no edificades i zones verdes elaborat per la 

Diputació de Barcelona (exp. 1165/2021), s’aprova per unanimitat. 

El sisè punt relatiu a l'aprovació de la delegació de la competència municipal de salut pública al 

Consell Comarcal del Maresme en relació amb la gestió del risc per a la salut derivat dels 

productes alimentaris en les activitats del comerç minorista; del servei i la venda directa 

d’aliments preparats als consumidors, com a activitat principal o complementària d’un 

establiment, i l'aprovació del Conveni corresponent (exp. 1305/2021), queda aprovat per 

unanimitat. 

Pel que fa al dictamen relatiu a l'aprovació inicial de la modificació de l’Ordenança municipal 

reguladora d’obres subjectes a règim de comunicació prèvia de Cabrils (exp. 1342/2021), 

queda aprovat per unanimitat. 

El vuitè punt relatiu a l’aprovació provisional de la modificació de l’Ordenança fiscal núm. 8, 

que regula la Taxa per la prestació dels serveis d'intervenció administrativa en l’activitat dels 



ciutadans i les empreses a través del sotmetiment a prèvia llicència, comunicació prèvia o 

declaració responsable i pels controls posteriors a l’inici de les activitats (exp. 1425/2021), 

s’aprova per unanimitat. 

Un altre punt és  el relatiu a l'aprovació provisional de la modificació de l’ordenança fiscal núm. 

23, reguladora de la taxa per la prestació del servei d’ajuda a domicili i altres serveis 

assistencials. (exp. 1467/2021), que queda aprovat amb 9 vots i 3 abstencions (JxCC). 

El desè punt, relatiu a l' aprovació del conveni de col·laboració entre l’ajuntament de Cabrils, el 

Masnou, Montgat, Tiana i Vilassar de Mar per a l’organització del Maresmusic 2021, 

plataforma de suport de grups de música emergents i/o novells (17a edició) (exp. 1341/2021), 

s’aprova per unanimitat. 

Al següent punt es dona compte la ratificació del decret d'Alcaldia núm. 283/2021 relatiu a 

l'aprovació de la imposició de la sanció al Sr. S.K. en matèria d’animals potencialment 

perillosos d’acord amb el que disposa l’article 21. k) de la Llei 7/1985, del 2 d’abril, reguladora 

de les bases de règim local (exp. 743/2021), que queda aprovada per unanimitat. 

Els punts 12, 13 i 14, es fan seguits i s’aproven tots per unanimitat, corresponen als dictàmens 

següents: 

 La ratificació del decret d'Alcaldia núm. 298/2021 relatiu a l'aprovació de la imposició 

al Sr. C.A.T. de la sanció en matèria d’animals potencialment perillosos d’acord amb el 

que disposa l’article 21. k) de la Llei 7/1985, del 2 d’abril, reguladora de les bases de 

règim local (exp. 742/2021). 

La ratificació del decret d'Alcaldia núm. 299/2021 relatiu a l'aprovació de la imposició a 

la Sra. A.T.C.A. de la sanció en matèria d’animals potencialment perillosos d'acord amb 

el que disposa l'article 21.k de la Llei 7/1985, del 2 d'abril, reguladora de les bases de 

règim local. (exp. 741/2021). 

La ratificació del decret d'Alcaldia núm. 389/2021 relatiu a l'aprovació de la imposició 

al Sr. S.E.B.D. de la sanció en matèria d’animals potencialment perillosos d’acord amb 

el que disposa l’article 21. k) de la Llei 7/1985, del 2 d’abril, reguladora de les bases de 

règim local (exp. 943/2021). 

Per últim, la moció presentada per MUC, UxC i ERC  “Pacte de país per una Economia per la 

Vida”. (exp 1584/2021), s’aprova per unanimitat. 

No es presenten urgències i el ple passa a donar compte de les resolucions dictades per 

l’alcaldia i dels acords adoptats per la Junta de Govern Local des de la darrera sessió ordinària. 

En l’apartat de precs i preguntes dels grups municipals de l’oposició, la senyora Anabel 

Sorroche Martí, del grupo municipal PSC demana pels motius del canvi de model de 

l’aparcament ubicat davant del restaurant Xaret. L’Alcaldessa explica que s’ha fet atès les 

demandes dels tècnics de mobilitat de l’Ajuntament i que d’aquesta afavoreix l’estacionament 

per anar a la zona comercial i a l’escola bressol, ja que és l’estacionament més proper a 

l’equipament i fins ara era difícil per les famílies usuàries de la bressol estacionar a prop per 

portar els infants a l’escola. La senyora Sorroche informa que ella ha passat en diversos 

moments per l’estacionament i comenta que l’estacionament sempre està buit i demana que 



es repensi aquest nou model. L’Alcaldessa li pren la paraula i comenta que passats un mesos es 

farà valoració de la situació, 

La senyora Sorroche demana també sobre quan es farà pública la informació del casal d’estiu 

municipal. L’Alcaldessa li respon que la informació ja està a la web i que en propers dies es 

llençarà la campanya comunicativa. 

El grup municipal PSC pregunta també sobre el canvi ocorregut en el servei de podologia de la 

gent gran. La regidora de Gent Gran, Mònica Casco Estevez, informa que no s’ha deixat de 

cobrir en cap moment el servei, només hi ha hagut una cessió del contracte ja existent amb 

l’Ajuntament d’una persona a una altra. 

La regidora Sorroche reitera el seu prec fet en altres plens sobre la neteja de torrent i les 

franges perimetrals. El regidor de Medi Ambient, Pere Sáez Mora, li respon que les neteges de 

rieres ja s’han dut a terme. La senyora Sorroche li respon que hi ha llocs amb una vegetació tan 

frondosa que hom pot comprovar que aquella zona no s’ha netejat. 

La senyora Sorroche pregunta també per la situació de l’edifici cedit per la cambra agrària. 

L’Alcaldessa explica que és una situació complicada, ja que per qüestions internes de la cambra 

agrària s’han hagut de fer diferents gestions i, a més cal una auditoria abans de poder fer la 

cessió. 

Finament, respecte al concurs literari que s’organitza des de l’Ajuntament, prega que es pugui 

fer també en llengua castellana. L’Alcaldessa explica que les bases del concurs deriven dels 

concurs comarcal que organitza el Consell Comarcal del Maresme i que per aquest motiu les 

bases són les mateixes. 

Pel que fa al grup municipal de Junts per Catalunya Cabrils, la seva portaveu, Marta Gómez 

Pons, prega al govern responsabilitat, que no es justifiquin la manca de gestió dient que els 

problemes no els han originat ells, ja que aquest fet no eximeix la seva resolució. Pregunta 

sobre la situació del CEM, atenent que malgrat portar-ho en programa i en el PAM, en 20 

mesos no hi ha hagut cap avenç significatiu. També pregunta sobre la situació de la 

reparcel·lació de La Resclosa i el seu manteniment. Pel que fa al CEM, el regidor d’Esports, 

Jordi Campos Guitart, comenta que aviat hi haurà noveat. Sobre la Resclosa, el regidor 

d’Urbanisme comenta que ara mateix el veïnat té el conveni per signar però cal que ells resolin 

un condicionant intern que tenen. 

El regidor de JxCC, Francesc Xavier Almirall Gacia, pregunta sobre les diferents irregularitats 

que el seu partit ha detectat a l’hora de la concessió de les subvencions a entitats i empreses. 

El regidor d’Hisenda, Sr. Sáez, explica que es revisara tota la documentació de forma objectiva. 

Per la seva banda, el regidor de Participació i Regeneració Insituacional, Miguel Doñate Sastre, 

explica que hi va haver també uns errors a l’hora d’enviar la documentació sol·licitada, que és 

la que ha provocat part de la reclamació i sobre la qual ja es va disculpar, i que hi ha altres 

reclamacions que són interpretatives, el Sr. Almirall ho veu d’una manera i el govern entén que 

allò sol·licitat compleix amb els requisits establerts a les bases. 

Finalment, tot i que el ple permetia fer arribar als veïns i veïnes les seves preguntes per 

registre electrònic, no se n’han presentat. 

Recordem que el desenvolupament del Ple i totes les intervencions dels regidors i regidores 

assistents es poden veure al canal de Youtube de l’Ajuntament i al servei de vídeo-acta. 

https://www.youtube.com/watch?v=EMQt1qWkTrc&t=2748s
http://actes.cabrils.cat/session/sessionDetail/8a80808477ca889a0178115d29ad0000

